

## Travel Badges

Name(s) of Traveler(s) \_\_\_\_\_

Address \_\_\_\_\_

City \_\_\_\_\_ Prov/State \_\_\_\_\_ Postal/Zip Code \_\_\_\_\_

Home Club for Traveler(s) \_\_\_\_\_

Dancing Level Attained \_\_\_\_\_

**Write down the name of the Badge level you are dancing for:**  
**1<sup>st</sup> level: Automobile 2<sup>nd</sup> level: Ambassador 3<sup>rd</sup> level: Century**

Within a dance year, to earn her/his **Badge**, a dancer has to get a signature from the caller/cuer at the visited club. Mark **one** of the 7 clubs as your **home** club.

- 1- You must then attend (7) regular or special dances at the remaining (6) clubs but no more than (3) dances at a single club. You must collect signatures for all **non**-home club dances.
- 2- You must attend (1) BBS&RDA Official Dance.
- 3- You must visit (1) club outside the BBS&RDA area or a Convention Dance.

**Please note that a multiple day event only counts as (1) visit.**

Date	Eligible Clubs and Events	Place	Caller/Cuer Signature
	Circles and Squares		
	Glengarry Tartans		
	Montreal Acey Deuceys (Advanced Dancing only)		
	Northern Lights		
	Seaway Swingers		
	Swinging B's		
	Swinging Stars		
	BBS&RDA Official Dance		
	Club outside BBS&RDA Area		
	Convention Dance		

The above must be done in a (1) year period. The recipients of these badges will be announced at the BBSRDA dances. Send or give the list to any BBS&RDA director or contact the Badge Director – see List of Directors on the BBS&RDA web site. Please refer to the rules at the end of this document.

# Travel Badges

## More information on the Free Travel Badges

Free Travel badges are available to those dancers who complete a predefined course of visits to BBS&RDA and other square and round dance clubs and events. All 3 Traveler's badges (**Automobile**, **Ambassador** and **Century**) are awarded in order to encourage visiting the BBS&RDA dance clubs at all levels, as well as special dances, festivals and conventions.

A **special dance** or **festival** sponsored by a club counts as a visit to that club.

A **convention** is a special event gathering dancers from many regions and even countries.

Your **home** club does not count as a club visited. If you are a member of more than one club then declare one of the clubs as your home club. The others will count as visits.

This form is posted on the BBS&RDA web site. You can print your own copy and use it to collect signatures from clubs visited.

- **You are visiting clubs**, not callers/cuers. The callers/cuers just sign the sheet for visits to clubs.
- The visits can be at regular dance times or special dances, festivals, or conventions.
- Visiting a club taking part in some other organization's affair or celebration does **not** count as a visit for Travel Badge purposes.
- Please fill in the **date**, **club/event** and **place** ahead of time so the caller/cuer just has to add his or her signature.
- BBS&RDA directors sign the sheet for the BBS&RDA dances.
- If you forget your sheet, ask the caller/cuer (or director) to sign and date any piece of paper. Attach this to your sheet with a note saying "see attached".
- **Photocopy your sheet as you progress in case of loss.**

**Note: Dance events lasting more than one day only count for one (1) visit.**

**Badges must be obtained in the following order: 1: Automobile; 2: Ambassador; 3: Century.**

**For each Badge:** - 7 visits to BBS&RDA clubs.

- 1 BBS&RDA dance.
- 1 visit to a Club outside the BBS&RDA area or a Convention.

There are currently (7) clubs in the BBS&RDA area.

They are: **Circles and Squares**, **Glengarry Tartans**, **Montreal Acey Deuceys** (Advanced Dancing only), **Northern Lights**, **Seaway Swingers**, **Swinging B's** and **Swinging Stars**.

Indicate one of these clubs as your **Home** club.

Then :

- 1) Attend (7) dances at any of the other 6 clubs, but no more than 3 at any single club (don't forget to get the caller/cuer's signature).
- 2) Attend one (1) **BBS&RDA Dance** (don't forget to get a director's signature).
- 3) Visit (1) **club** outside the BBS&RDA area, or attend a **Convention** (don't forget to get the caller/cuer's signature).

Each total of (9) visits will get you a Badge in the following order: **Automobile**, **Ambassador**, **Century**.

Each total of (9) visits must be done within a period of (1) year.

These rules are subject to change on a yearly basis. For more information contact the Badge Director.

# Travel Badges

## Plus d'informations sur les « Travel Badges » gratuits

Les « Travel Badges » gratuits sont disponibles pour les danseurs qui complètent un parcours prédéfini de visites à des clubs de danse carrée ou ronde membres ou non de BBS&RDA, ainsi qu'à d'autres événements. Les 3 Travel Badges (**Automobile, Ambassador, Century**) sont décernés pour encourager la visite des clubs de danse de BBS&RDA et autres à tous les niveaux, de même que les festivals et les conventions.

Une **danse spéciale** ou un **festival** parrainé par un club compte pour une visite à ce club.

Une **convention** est un événement spécial réunissant des danseurs de plusieurs régions et même de plusieurs pays.

Votre club **d'accueil** ne compte pas comme un club visité. Si vous êtes membre de plus d'un club, vous devez déclarer votre appartenance à l'un de ces clubs ; les autres compteront comme des clubs visités.

On peut trouver ce formulaire sur le site web de BBS&RDA. Veuillez l'imprimer et l'utiliser pour recueillir les signatures des clubs visités.

- **Vous visitez les clubs**, et non les callers/cueurs. Les callers/cueurs n'ont qu'à signer la feuille pour valider votre visite des clubs.
- Les visites peuvent se faire à des danses régulières ou spéciales, des festivals ou des conventions.
- Visiter un club prenant part à quel qu'autre organisme, affaire ou célébration, ne compte pas comme une visite donnant droit à des « Travel Badges ».
- Veuillez remplir la **date**, le **nom** du club ou événement et le **lieu** au préalable ; alors le caller/cueur n'aura qu'à ajouter sa signature.
- Ce sont les directeurs de BBS&RDA qui signent le formulaire pour les danses de BBS&RDA.
- Si vous oubliez votre formulaire, demandez au caller/cueur (ou directeur de BBS&RDA) de signer et de dater un morceau de papier et attachez-le à votre formulaire avec une note disant « voir ci-joint ».
- **Photocopiez votre feuille au fur et à mesure que vous progressez en cas de perte.**

**Note : les danses qui durent plus d'une journée ne comptent que pour une (1) visite.**

**Les Badges doivent être acquis dans l'ordre suivant : 1 : Automobile ; 2 : Ambassador ; 3 : Century.**

**Pour chaque Badge : - 7 visites à des clubs de BBS&RDA**

- 1 danse de BBS&RDA
- 1 visite à un club non membre de BBS&RDA ou une Convention.

Il y a actuellement (7) clubs sous BBS&RDA.

Ils sont: **Circles and Squares, Glengarry Tartans, Montreal Acey Deuceys** (Danse avancée seulement), **Northern Lights, Seaway Swingers, Swinging B's, Swinging Stars.**

Désignez un de ces clubs comme votre club **d'accueil**.

Ensuite :

- 1) Assistez à (7) danses chez les (6) autres Clubs, mais pas plus de (3) fois au même club (n'oubliez pas d'obtenir la signature des callers/cueurs)
- 2) Assistez à une (1) danse de **BBS&RDA** (n'oubliez pas d'obtenir la signature d'un directeur de BBS&RDA)
- 3) Assistez à (1) danse dans un club non membre de BBS&RDA ou à une Convention (n'oubliez pas d'obtenir la signature des callers/cueurs)

Pour chaque total de (9) visites vous sera décerné un Badge dans l'ordre suivant : **Automobile, Ambassador, Century.**

Chaque total de (9) visites doit être complété en (1) an.

Ces règles sont sujettes à modification sur une base annuelle. Pour plus d'informations, communiquez avec le directeur des insignes (Badge Director).